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HET GAAT GOED IN WASSENAAR 
 
Ondanks de beweringen van sommige 
andere politieke partijen, ondanks de 
ietwat zure ‘columns’ van de Vrienden 
van Wassenaar in de lokale krant, gaat 
het best goed in Wassenaar. De 
financiële reserve is nog steeds in stand, 
een fusie met Voorschoten is echt niet 
aan de orde en ons ozb-tarief ligt nog 
steeds onder het landelijk gemiddelde 
om maar wat punten te noemen die 
bijna wekelijks in de krant staan. Zaken 
die goed gaan krijgen weinig aandacht.  
 

 
 
 
 
 
 
 
De overgang van zorgtaken naar de 
gemeente loopt in Wassenaar goed.  
Achterstallig onderhoud van 
voorgaande colleges wordt langzaam  
weggewerkt, er wordt weer 
geïnvesteerd in groenonderhoud en het 
subsidiebudget gaat na een aantal jaar 
van (drastische) bezuinigingen weer wat 
omhoog. Zaken waar we trots op mogen 
zijn en die te weinig aandacht krijgen. 
Hoort u iets of leest u iets waar u twijfels 
over heeft? Neem dan contact op, we 
zetten graag onwaarheden recht of 
kaarten misstanden aan bij de gemeente. 
Om maar meteen met een hulpvraag van 
onze kant te komen. Er staan komend 
jaar enkele grote en kleine beslissingen 
op de planning. Na jaren van uitstel zal 
er dit jaar echt wat moeten gebeuren 
met ons lokale theater de Warenar 
bijvoorbeeld. Gaan we als gemeente in 
dit theater investeren (kosten 2,5 
miljoen), verkopen we het pand of iets 
er tussen in.  
 

 
 
 
 
 
 
 
Een moeilijke keuze waarbij we uw 
mening goed kunnen gebruiken.  
Wilt u hierover of een ander onderwerp 
meedenken? Neem dan contact op met 
Aart van Sloten avsloten@wassenaar.nl 
of 0618369322.  
 
Aart van Sloten, fractieleider GroenLinks 
Wassenaar 
 
COLLEGE: MAATREGELEN TEGEN 
KLIMAATVERANDERING 
 
Een belangrijke stap op weg naar een 
duurzaam Wassenaar is gezet. Het 
college van burgemeester en 
wethouders heeft een pakket 
maatregelen opgesteld om een bijdrage 
te leveren tegen de klimaatverandering.  
 
In het klimaatprogramma 2016-2019 
worden de eerste stappen gezet op weg 
naar een CO2-neutrale gemeente. In het 
programma ligt de nadruk op  

 

NIEUWSBRIEF WASSENAAR 
 

mailto:avsloten@wassenaar.nl


 
 
energiebesparing in de woningen, het 
opwekken van duurzame energie met  
zonnepanelen en op het verduurzamen 
van gemeentelijke gebouwen, scholen en 
sportaccommodaties. 
  
Ook schonere mobiliteit en 
energiemaatregelen bij bedrijven komen 
in het programma aan bod. Wassenaar is 
een hele groene gemeente, maar op het 
gebied van duurzaamheid loopt de 
gemeente achter op de rest van 
Nederland.  
 
Wassenaar beschikt over veel grote en 
veel oudere en monumentale woningen, 
die meestal slecht zijn geïsoleerd. Het 
aantal zonnepanelen in Wassenaar blijft 
achter bij het gemiddelde in Nederland. 
Het energieverbruik en het autobezit ligt 
aanzienlijk hoger dan het gemiddelde. 
 
In het totaal 18 projecten worden op 
korte termijn opgezet om het doel van 
een klimaatneutrale gemeente in het 
jaar 2040 te bereiken.  
 
 
 
 

 
 
Het is de bedoeling dat het 
Klimaatprogramma in januari in de 
raadscommissie wordt besproken. 
 
Leo Maat, wethouder GroenLinks 
Wassenaar 
 
ZWERFVUIL ACTIE 
 

 
 
Onze fractievoorzitter Aart van Sloten 
kwam in Het Kerkehout een bewoner 
tegen, die zwerfvuil aan het verzamelen 
was. Aart woonde toen ook in deze wijk. 
Dit burgerinitiatief heeft zich vertaald in 
een motie van GroenLinks om een actie  
 
 

 
 
zwerfvuil te starten. De motie werd 
raadsbreed aangenomen. 
Op 9 september van dit jaar heeft 
wethouder Bert Doorn op de scholen 
materiaal uitgereikt waarmee de jeugd  
aan de slag kan gaan. Jong geleerd is oud 
gedaan. Natuurlijk was Aart met dochter 
daar ook bij aanwezig om de  
                 prikstokken en groene plastic      
                 zakken uit  te reiken. 
                 Mooie actie van GroenLinksa 
                  
                 Norga Simons commissielid                           
                 GroenLinks Wassenaar 
 
                 AND THE WINNER IS ….. 
 
                  Tijdens de provinciale            
                  ledenvergadering van Groen      
                  Links in Leiden is onze  
                  wethouder, Leo Maat, gekozen 
tot voorzitter van het afdelingsbestuur 
van Zuid Holland. Hij volgt Marcel 
Kortekaas op. 
Als bestuur en fractie feliciteren wij 
onze ‘eerste GroenLinks wethouder in 
de geschiedenis van dit lommerrijke 
villadorp’ (maar ten dele juiste 
omschrijving komt uit de Telegraaf). 
 



 
 
 
Leo geeft als goede voornemen aan dat 
hij met een nieuw team bestuursleden 
het werkplan wil uitvoeren en de 
contacten met verwante politieke 
partijen aanhalen. En natuurlijk is het 
hoofddoel om de politieke invloed van  
GroenLinks in de provincie Zuid Holland 
te vergroten.  
Daar kunnen we allemaal alleen maar 
beter van worden – en groener 
natuurlijk. 
Christien Duhoux-Rueb  
Voorzitter GroenLinks Wassenaar                                                       
 
 
LEDENBIJEENKOMST 
 
Leden spelen een belangrijke rol in een 
partij als GroenLinks. Je wordt niet 
zomaar lid van een politieke partij dus 
er moet iets zijn dat je verwerkelijkt zou 
willen hebben in de maatschappij en  
daarvoor heb je expres GroenLinks 
gekozen.  
Ledenbijeenkomsten zijn dan ook 
bedoeld als ontmoetingsplaats om  
 
 

 
 
 
ideeën uit te wisselen, om meningen te 
delen en om strategieën te ontwikkelen. 
De leden worden geïnformeerd over wat 
er in de raad omgaat en wat er op het 
programma staat of over wat er aan de 
orde is geweest, zodat de raadsleden 
gevoed kunnen worden of kunnen 
uitleggen waarom bepaalde keuzes zijn 
gemaakt of welke afwegingen er 
meespelen. De leden informeren de 
raadsleden (en wethouder) over zaken  
die hun bezighouden. Zo houd je elkaar 
scherp en zo houd je elkaar 
geïnformeerd, want GroenLinks zijn we 
met elkaar. 
Als bestuur hebben we dus al sinds 
enige jaren een paar keer per jaar  
ledenbijeenkomsten georganiseerd. Er 
worden geen beslissingen genomen, er 
wordt gepraat en er wordt geluisterd. Er 
wordt twee weken tevoren een 
conceptagenda rondgestuurd die door  
de leden aangevuld kan worden met 
zaken die de aandacht vragen.  
Een week tevoren wordt dan – met de 
inbreng van de leden – de definitieve 
agenda opgesteld en 
 
 

 
 
 
 intussen hebben de leden ook gemeld of 
ze aanwezig zullen zijn of niet – nou ja, 
tot zover het ideale plaatje. 
De werkelijkheid is – zoals zo vaak – 
weerbarstiger. In de praktijk reageert 
bijna niemand, zodat we als bestuur niet 
goed weten of er mensen komen of niet. 
Bestuur, fractie en wethouder – die zijn 
er als het enigszins kan altijd, maar 
verder ….  
Natuurlijk, er zijn altijd trouwe leden: 
Bert en Paul, bedankt voor jullie 
inbreng.  
Maar van de rest horen we dus niets, 
niet of ze komen, niet of ze niet komen, 
niet wat hen beweegt, niet wat ze 
zouden willen weten, niets dus. Daarom 
hebben we als bestuur – in overleg met 
de fractie en wethouder – besloten om te 
stoppen met het organiseren van 
ledenbijeenkomsten. De Algemene 
Leden Vergadering blijft  
natuurlijk wel bestaan, want dat is een 
verplicht minimum.  
    
Christien Duhoux-Rueb, voorzitter 
GroenLinks Wassenaar 
 
 



 
 
 
 
PS 
Mochten wij nu – je weet maar nooit – te 
overijld een besluit genomen hebben … 
laat het ons dan weten.  
 
GROEN LINTJE VOOR BAKKERIJ VAN 
MAANEN 
 

 
 
Op gezette – maar onregelmatige – 
tijden deelt GroenLinks een Groen Lintje 
uit aan mensen, instanties of 
ondernemers die een stap op het gebied 
van duurzaamheid en sociale 
betrokkenheid hebben gezet. 
 

 
 
  
 
Dat zijn op het oog lang niet altijd 
spectaculaire stappen. Vaak gaat het om 
‘net even anders’.  
Op vrijdag 16 oktober reikte de 
fractievoorzitter van Groen Links 
Wassenaar, Aart van Slooten, een Groen 
Lintje uit aan bakkerij van Maanen aan  
het Stadhoudersplein, onder het 
toeziend oog van wethouder Leo Maat 
(GL), commissielid Norga Simons (GL) 
en afdelingsvoorzitter Christien 
Duhoux-Rueb. 
Bakkerij van Maanen – zoals Aart van 
Slooten in zijn toespraak memoreerde - 
vraagt de klant of deze een (betaalde) 
plastic of een (gratis) papieren zak wil 
en draagt zo bij tot een gesprek over een 
duurzamere samenleving. Ook ‘sociaal’ 
staat hoog in het vaandel van de 
gebroeders van Maanen. Johan van 
Maanen legde uit, dat overgebleven 
brood wordt weggegeven o.a. aan de 
voedselbank in Rijnsburg. Ook in 
Wassenaar wil hij zich beraden op 
sociale betrokkenheid.  
Mensen met minder kansen op de 
arbeidsmarkt kunnen een plaats krijgen  
 

 
 
 
 
in de bakkerij en als de bedrijfskleding 
wordt vervangen gaat de afgestoten 
kleding naar ‘de derde wereld’. Het 
personeel heeft medezeggenschap via 
zelfsturende teams en werkt dus met 
veel plezier voor ‘hun eigen’ winkel.  
Fractievoorzitter van Slooten 
overhandigde een oorkonde die bij het 
Groene Lintje hoort aan Rianne 
Haasnoot, hoofd van het team  
Wassenaar, die beloofde dat ze er een 
mooi plaatsje voor zou vinden. Johan 
van Maanen toonde zich blij verrast met 
de erkenning van hun werk. Onder het 
drinken van een kopje thee of koffie met 
iets lekkers uit de bakkerij, besloten we 
deze gebeurtenis met de vaststelling dat 
hun initiatieven navolging verdienen en 
dat het Groene Lintje dus verdiend was. 
Goed voorbeeld doet goed volgen, dus: 
wie volgt! 
 

Christien Duhoux-Rueb, voorzitter 
GroenLinks Wassenaar 
 
 



 
 
OUT WITH A BANG! 
 
Een spetterend afscheid, een knallend 
eind – is de vertaling zo’n beetje. Je zegt 
het als iemand afscheid neemt – of een 
project wordt afgesloten met een 
spectaculaire actie. Out with a bang! Zo 
herinner je je de persoon of het project 
in kwestie nog heel lang.  
Bijna zou je denken dat we dit ook met 
ons allen aan het toepassen zijn op de 
hele aarde: out with a bang – en dan 
blijft er niets anders dan verwoesting, 
leegte, een ontregelde maatschappij,  
mensen op de vlucht. Waar is het nog 
veilig? Waar kan je nog terecht om te 
leven? Het project ‘leefbare wereld’, 
gekoppeld aan ‘een wereld voor ieder’ 
gaat letterlijk bijna ‘out with a bang’! 
Het afgelopen jaar kenmerkt zich 
wereldwijd door geweld, terreur, angst 
zaaien (en vaak met succes), grenzen die 
mensen buitensluiten of ze nu aan de  
ene kant of aan de andere kant van die 
grens zitten. Mensen die zichzelf 
opblazen met de bedoeling zoveel 
mogelijk mensen mee te nemen in de 
dood: out with a bang! 
 

 
 
Aan de ene kant een klimaatconferentie 
die probeert doelen op te stellen en 
mogelijk zelfs na te streven en eventueel 
te verwerkelijken om de opwarming van 
de aarde tegen te gaan. Aan de andere 
kant spoedoverleg om de 
bombardementen op IS op te voeren. 
Afgezien van alles, kan dat toch ook voor 
het milieu niet goed zijn. Worden die 
kruitdampen meegenomen in de 
opwarmingsberekeningen?  
Minder fataal, maar wel opvallend is het 
vuurwerk waarmee we het oude jaar  
willen uitluiden: out with a bang. 
Huisdieren die in de gordijnen kruipen 
van angst,  verwondingen aan ogen en 
afgerukte vingers, een enorm kapitaal 
dat nutteloos de lucht in gaat, smog die 
lang blijft hangen en de volgende 
ochtend een rotzooi aan niet opgeruimd 
afgebrand vuurwerk – en dan nog alle 
niet-ontplofte rotjes waarmee kinderen 
gaan spelen met alle gevolgen vandien. 
Out with a bang! 
 
 
 
 
 
 

 
 
Ik wens iedereen een goede afsluiting 
van het oude jaar – maar de ‘bang’ van 
een champagnekurk lijkt me voldoende. 
En dan een groen nieuw jaar, 2016 al 
weer.  
      
Christien Duhoux-Rueb, voorzitter 
GroenLinks Wassenaar  
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